
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 26.01.2023 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La sedinta participa urmatorii  consilieri  :  Navalici  Anamaria, Busteanu Cristian

Tudorel,  Stamate Iordan,  Beliu  Iconomescu Aureliana,  Neculache Netuta,  Mistreanu
Ioan,  Popa  Danut,  Tecuceanu  Paraschiv,  Danaila  Paul,  Enache  Paraschiv,  Iurascu
Gina Mariana, Iacob Marcela si Horoi Anina – Georgiana.

Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 309 / 19.01.2023.
In sala de sedinte este prezenta si dna Orbeanu din satul Stoicani, care vrea sa

expuna unele lucruri consiliului local .
Dupa efectuarea apelului nominal si  tinerea evidentei  participarii  la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita.
In  continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus  ca  presedintele  de  sedinta  sa  fie  dna  Neculache  Netuta,  deoarece  fiecare
consilier local trebuie sa fie presedinte al sedintei timp de 3 luni in ordinea alfabetica a
numelui.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru “ ca dna Neculache Netuta sa fie
presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi, modificat :

1.   Proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii excedentului bugetului local al
comunei  Foltesti,  judetul  Galati,  ca  sursa  de  finantare  a  cheltuielilor  sectiunii  de
dezvoltare pe anul 2023.

2.  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  bugetului  local  pe  anul  2023,
repartizarea  veniturilor  si  cheltuielilor  bugetului  local   pe  capitole  si  subcapitole,
aprobarea veniturilor si cheltuielilor din activitati finantate integral din venituri proprii pe
anul 2023.

3.  Proiect  de  hotarare  privind  stabilirea  salariilor  de  baza  pentru  functionarii
publici  si  personalul  contractual  din  cadrul  aparatului  de  specialitate  al  primarului
comunei  Foltesti,  judetul  Galati  pentru  anul  2023,  precum si  stabilirea  cuantumului
indemnizatiilor lunare pentru functiile de demnitate publica pentru anul 2023. 

4. Raport privind stabilirea unor masuri de igienizare si salubrizare a comunei
Foltesti,  privind  instaurarea unui  climat  de  ordine  si  curatenie  pe  teritoriul  acesteia,
precum si in vederea prevenirii si combaterii epidemiilor si epizootiilor.



5. Proiect de hotarare privind stabilirea unor masuri de igienizare si salubrizare a
comunei  Foltesti,  privind  instaurarea  unui  climat  de  ordine  si  curatenie  pe  teritoriul
acesteia, precum si in vederea prevenirii si combaterii epidemiilor si epizootiilor .

6. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta.
7. Cereri, interpelari, raspunsuri.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi, modificat cu 13 voturi “pentru” .
Presedintele de sedinta  acorda cuvantul dnei Orbeanu sa aduca la cunostinta

consiliului local, motivele prezentei la aceasta sedinta.
Dna  Orbeanu  spune  ca  este  angajata  primariei  ca  si  asistent  personal  al

persoanei cu handicap grav si face cunoscut ca de 5 ani nu a beneficiat de indemnizatie
de hrana, de trei ani nu a primit marire de salariu si mai mult de atat, in octombrie
2020 nu i s-a platit salariu.

Dl.  Stamate ii  raspunde acesteia ca in cazul  in care este angajata cu salariul
minim pe economie, venitul net se ridica la aproximativ 1800 lei si tot dansul ii spune ca
salariile se platesc pe state de plata.

Dna Orbeanu afirma ca pe statul  de plata  din  anul  2020 nu este semnatura
dansei.

Dl. primar intervine spunand ca dna Orbeanu are un proces pe rolul instantei de
judecata si instanta va solutiona in consecinta.

Dna Orbeanu spune ca instanta va solutiona asa cum vrea primaria, deoarece
acele state trimise la instanta nu sunt cele folosite in perioada 2020 si dna contabil
impreuna cu dl. primar le-a trimis in fals.

Dupa toate  aceste  discutii  se  trece  la  ordinea  de  zi,  presedintele  de  sedinta
acordand cuvantul dlui primar sa prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta
si  raportul  de specialitate,  apoi  presedintele  comisiei  de  specialitate,  prezinta  avizul
comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa finalizarea dezbaterilor de la acest punct, se trece la punctul nr. 2 

din ordinea de zi :  Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2023,
repartizarea  veniturilor  si  cheltuielilor  bugetului  local   pe  capitole  si  subcapitole,
aprobarea veniturilor si cheltuielilor din activitati finantate integral din venituri proprii pe
anul 2023.

Si la acest punct, presedintele de sedinta acorda cuvantul initiatorului proiectului
sa prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi
presedintele comisiei de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 



Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobare dna Iurascu intreaba pentru ce sunt acei bani pentru scoala ?
Dl. primar raspunde ca intentioneaza sa faca un SF ptr. reabilitarea scolii, adica o

reparatie capitala si vrem sa-l depunem prin Compania Nationala de Investitii (CNI) si
daca primim finantare o sa facem si restul : proiect tehnic, licitatii, etc.

Dupa aprobarea celor 2 proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 3 : Proiect de
hotarare  privind  stabilirea  salariilor  de  baza  pentru  functionarii  publici  si  personalul
contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Foltesti, judetul
Galati pentru anul 2023, precum si stabilirea cuantumului indemnizatiilor lunare pentru
functiile de demnitate publica pentru anul 2023. 

Din nou presedintele sedintei acorda cuvantul initiatorului proiectului sa prezinte
proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii
comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Se trece la punctul nr. 4 din ordinea de zi : Raport privind stabilirea unor masuri

de igienizare si salubrizare a comunei Foltesti, privind instaurarea unui climat de ordine
si  curatenie  pe  teritoriul  acesteia,  precum  si  in  vederea  prevenirii  si  combaterii
epidemiilor si epizootiilor.

I se acorda cuvantul dlui viceprimar sa prezinte raportul.
Dupa prezentarea raportului se fac discutii.
Dl. Enache intreaba ce vom face cu cainii din fata magazinului?
Dl. primar raspunde ca este in tratative cu presedintele CJ Galati sa facem un

serviciu la nivel de judet.
Tot dansul spune ca la nivelul comunei avem infiintat un astfel de serviciu, dar nu

functioneaza deoarece trebuie sa aiba angajati, printre care si un doctor veterinar si nu
avem buget pentru asta.

Dupa discutiile purtate la acest punct se trece la urmatorul punct din ordinea de
zi  :  Proiect  de  hotarare privind stabilirea  unor  masuri  de  igienizare  si  salubrizare a
comunei  Foltesti,  privind  instaurarea  unui  climat  de  ordine  si  curatenie  pe  teritoriul
acesteia, precum si in vederea prevenirii si combaterii epidemiilor si epizootiilor .

Si  de  aceasta  data,   presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  Initiatorului  sa
prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi
presedintii comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.



Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
In continuarea sedintei se trece la punctul nr. 6 din ordinea de zi :  Proiect de

hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta.
Din  nou  initiatorul  proiectului prezinta  proiectul  si  referatul  de  aprobare,  se

prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei de specialitate, prezinta
avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor 5 proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 7 :  Cereri,

interpelari, raspunsuri.
In continuare dna.  Neculache Netuta,  observand ca exista  o cerere adresata

Consiliului local, ii acorda cuvantul secretarului general al comunei Foltesti sa o prezinte.

Dl. Secretar prezinta cererea prin care se solicita amplasarea unui banner de 6x1
metri pentru o perioada de 3 luni in vederea recrutarii fortei de munca.

Dupa prezentarea acesteia, dnii consilieri au spus ca sunt in principiu de acord,
dar in limitele legale si fara asigurarea montajului.

Supusa la vot s-a aprobat in principiu cu 13 voturi “pentru”.

Presedintele sedintei constatand ca la acest punct nu mai sunt alte problem de
dezbatut, declara sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
                Neculache Netuta                            CILICHIDREANU MARIAN


